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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕЖДУНАРОДНО СЪТРУДНИЧЕСТВО 

И ТУРИЗЪМ, ЕВРОПЕЙСКИ ПРОГРАМИ И ПРОЕКТИ 

 

 

ПРОТОКОЛ № 77 
 

От заседание на Постоянната комисия по международно 

сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти, проведено на 

25.07.2023 г.  

Днес, 25.07.2023г.  в зала 2, на „Московска“ № 33, се проведе 

заседание на Постоянната комисия по международно сътрудничество и 

туризъм, европейски програми и проекти. 

 

Заседанието беше открито от  г-жа Екатерина Йорданова – 

председател на комисията в 15.30 часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват  

7 общински съветници, поради което заседанието може   да бъде проведено, 

Заседанието има кворум и може да започне своята работа. 

 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения.  

Г-жа Ек. Йорданова подложи на гласуване дневния ред. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Екатерина Йорданова- за 

Борис Петров – за 

Миглена Атанасова – за 

Деян Стаматов – за  

Владимир Митов - за  

Марта Георгиева – за 

Иво Божков - за 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

7 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 
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Съгласно проведеното гласуване дневния ред е приет. 

 

По т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад вх.№ СОА20-ПП00-3/111/20.07.2023 г. относно даване на съгласие 

за заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична община 

за разплащане на разходи по договор за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ № BOI6RFOP001-1.001-0007-C01 от 05.04.2021 г. проект 

„Изграждане, основен ремонт/ реконструкция на три училища на 

територията на Столична община по Оперативна Програма „Региони в 

растеж" с вносител Ангел Джоргов  – зам.-кмет на СО. 

 

 Г-н А. Джоргов представи накратко доклада. Проекта е за трите 

училища. СО сключи договор за две от тях 28 СУ “Алеко Константинов” и 

48 ОУ “Йосиф Ковачев”. Става въпрос за средства необходими за 

разплащане на строително монтажни дейности. Впоследствие се качват в 

системата ИСУН на МРРБ за верификация. До края на годината тези 

средства ще бъдат върнати в бюджета на СО. 

 След представянето на доклада, г-жа Ек. Йорданова подложи на 

гласуване решението на комисията: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

Екатерина Йорданова- за 

Борис Петров – за 

Миглена Атанасова – за 

Деян Стаматов – за  

Владимир Митов - за  

Марта Георгиева – за 

Иво Божков - за 

 

 

По доп. Т. 1 от дневния ред: 

 

Доклад вх.№ СОА23-ВК66-2297/34/21.07.2023 г.  изменение на Решение 324, 

прието на заседание на Столичния общински съвет (СОС) по Протокол № 

77 от 25.05.2023 г., точка 7 от дневния ред, за кандидатстване с две 

проектни предложения по процедура чрез директно предоставяне на 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

7 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 
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средства на конкретни крайни получатели BG-RRP-1.012 -  „Изграждане 

на нови сгради на училища и детски градини“ по Националния план за 

възстановяване и устойчивост (НПВУ) на Република България с вносители 

Ангел Джоргов  – зам.-кмет на СО и Ирина Савина – Бангеева - зам.-кмет 

на СО. 

 

Г-н А. Джоргов отбеляза, че става въпрос за изменение на едно 

решение, което СОС е взел за съфинансирането на цитираните училища. За 

големите общини има предвидено финансиране по 6 600 млн.лв. за по два 

броя обекти. При проведени разговори с МОН се разбира, че има вероятност 

да се отпуснат на Столична община и за повече от тези два обекта. 

Поради тази причина се взе решение да се кандидатства за три такива, 

а именно: ново училище където има има терен 100% общинска собственост 

в кв. Драгалевци, пристройка към 73 СУ “Владислав Граматик” в район 

”Триадица” и пристройка с класни стаи и нов физкултурен салон в двора на 

две училища в район “Красно село”, 203 ПЕГ “Св. Методий” и 142 ОУ 

“Веселин Ханчев”. 

Предложението към СОС да вземе решение за съфинансиране, като 

разликата между стойността на обектите и тези 6 600 млн. лв. да се поеме от 

Столична община. 

Има сериозна проекта обезпеченост. Трите районни администрации 

имат готовност да обявяват обществени поръчки. 

 

След представянето на доклада, г-жа Ек. Йорданова подложи на 

гласуване решението на комисията: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

Екатерина Йорданова- за 

Борис Петров – за 

Миглена Атанасова – за 

Деян Стаматов – за  

Владимир Митов - за  

Марта Георгиева – за 

Иво Божков – за 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

7 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 
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Поради изчерпване на дневния ред в 15.45  часа г-жа Е. Йорданова  

закри заседанието на комисията. 

Протоколът е изготвен на  28.07.2023 г.  
 

Изготвил: П 

 

И. Благова -старши 

експерт 

 
Председател на постоянната  

комисия по международно 

сътрудничество и туризъм, 

европейски програми и 

проекти: П 

                Екатерина Йорданова 

 

Заместник Председател на 

постоянната  комисия по 

международно 

сътрудничество и туризъм, 

европейски програми и 

проекти: П   

                 Борис Петров   


